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Hei.

Jeg har ved flere anledninger reagert på hvordan sauenæringen tar seg til rette selv i det som kalles
nasjonalparker. Skal en dedikere et område som en nasjonalpark, så bør området faktisk være vernet også
mot sauer sin beiting, og jegere sin jakt, ellers kan det ikke omtales som noen nasjonalpark. Ber dermed om
at området i Østmarka som vurderes nasjonalpark, virkelig gjøres til en nasjonalpark ved å verne området fra
beitenæringen og jaktnæringen i Norge, slik at plante og dyrelivet i det området får utvikle seg naturlig uten
press fra enkelte næringsgrupperinger.

Hilsen
Jens Petter Strandvahl.


